
Referat fra fælles bestyrelsesmøde i GFØ vejlav og GFØ den 10. oktober 2011 hos Evy. 
 
Tilstede: Kirsten, Evy, Annette, Susanne, Lis, Henriette, Tina, Ulla, Karsten. 
 
Referat fra sidste møde er godkendt pr. e-mail. 
 
Annette videregav information fra klimagruppen. Vi har fået 40.000 kr. af kommunen til 
prøvetagning, men da de ikke må betale rådgivere til private, vil kommunen undersøge, 
hvad de kan gøre i den forbindelse, eller om kE evt. vil støtte projektet. 
 
Sundbyernes Grundejerfællesskab og Miljøpunkt Amager har udarbejdet en folder med 
gode råd om fjernvarme. Folderen runddeles til alle i husstandene i GFØ. 
 
Tina arbejder videre med ændringsforslagene til vores vedtægter i forbindelse med 
overgangen til digital kommunikation. 
 
Vi forsøger stadig at få et tilbud på opsætning af Nabohjælpskilte for enden af vores veje. 
 
Ulla koordinerer med klimagruppen, at vi får en mødedato for et fællesmøde mellem 
vejlav og klimagruppe. 
 
Karsten arbejder på en lille uformel A5-avis i pdf-format, som folk så evt. selv kan skrive 
ud, hvis de ønsker den i papirform. Her ville forskelligt, der ikke egner sig til 
www.gforesund.dk, kunne videreformidles. Bestyrelsen støtter ideen. 
 
Salget af stien og spørgsmålet omkring, hvordan tinglysningen skal foregå, er gået lidt i 
stå pga. en barselsorlov i kommunens forvaltning samt manglende indbetaling fra 
køberne. 
 
Der oprettes en pbs-ordning, hvor bl.a. udgifterne til hjemmesiden kan betales. 
 
Næste møde: Torsdag den 8. december 2011 kl. 19.00 hos Kirsten. 
 
Referent 
Karsten 

http://www.gforesund.dk/

